



**OTTAWA BOARD OF
TRADE DAY**

September 22nd, 2020

WHEREAS, the local business community is the main driver of our regional economy and sustainable community prosperity; and

WHEREAS, the Ottawa Board of Trade is the voice for business and a vital economic partner in the Nation's Capital; and

WHEREAS, the Ottawa Board of Trade provides valuable programs and services to support the growth of businesses; and

WHEREAS, we wish to recognize the significant contributions of the Ottawa Board of Trade and highlight the importance of a strong voice for business; and

WHEREAS, we wish to encourage all local businesses and business leaders to be engaged with our local Board of Trade;

THEREFORE, I, Jim Watson, Mayor of the City of Ottawa, do hereby proclaim **September 22nd, 2020 Ottawa Board of Trade Day** in Ottawa.

**JOURNÉE DE LA CHAMBRE DE
COMMERCE D'OTTAWA**

Le 22 septembre 2020

ATTENDU QUE les gens d'affaires de la région sont le principal moteur de notre économie régionale et de la prospérité durable de notre communauté; et

ATTENDU QUE la Chambre de commerce d'Ottawa constitue la voix des entreprises et un partenaire économique essentiel dans la capitale nationale; et

ATTENDU QUE la Chambre de commerce d'Ottawa offre des programmes et des services utiles qui favorisent le développement des entreprises; et

ATTENDU QUE nous tenons à souligner l'immense contribution de la Chambre de commerce d'Ottawa et l'importance d'offrir une voix forte aux gens d'affaires; et

ATTENDU QUE nous voulons encourager toutes les entreprises et tous les chefs d'entreprises de la région à participer à la Chambre de commerce locale;

PAR CONSÉQUENT, je, Jim Watson, maire de la Ville d'Ottawa, proclame par la présente **le 22 septembre 2020 Journée de la Chambre de commerce d'Ottawa** à Ottawa.

Jim Watson
Mayor / Maire

